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ELTE  

IK HÖK Küldöttek 

Tárgy: ELTE IK HÖK Küldöttgyűlés, Szombathelyi ügyekért felelős alelnöki pályázat 

KEDVES KÉPVISELŐK!  KEDVES HALLGATÓK! 

Az elmúlt időszak Szombathelyen 

Az elmúlt pár hónapban lehetőségem volt kipróbálni magam már ebben a pozícióban és mind 

a mellett, hogy egy nagy és megterhelő feladatot vállaltam magamra, úgy érzem, hogy 

lehetőségeimhez mérten eleget tettem feladataimnak és hallgató társaimon segítettem amikor csak 

lehetett. Sok időt és energiát nem sajnálva próbáltam visszaadni a közösségnek, amit kaptam és ezt 

szeretném az elkövetkezendő időszakban is folytatni. 

Motivációm alapja 

Az első perctől kezdve, amit az egyetem falai között töltöttem már tudtam, hogy szeretnék kicsit 

többet tenni a közösségért, mint amennyit egy átlagos hallgató. Még anno az elődöm Szőnye Patrik 

segített meghozni először a döntést, és megerősített abban, hogy én alelnökként szeretném a 

továbbiakban segíteni a HÖK munkáját. Ez a kezdeti lelkesedés azóta sem hagyott alább és 

továbbra is biztos vagyok a döntésemben. 

Megismerkedés a HÖK-kel 

Az elmúlt egy évben eleinte küldöttként majd alelnökként úgy érzem sok tapasztalatot tudtam 

szerezni, hogy miként kell végezzem a feladataim. Ismeretséget sikerült kiépítenem mind Pesten az 

IK HÖK többi tagjával, mind Szombathelyen a többi jelen lévő kar Hallgatói Önkormányzataival, 

valamint az ISAC szombathelyi alelnökével és úgy gondolom, hogy ez előnyömre vállhat 

amennyiben megválasztanak. Próbáltam minél jobban kivenni a részemet a feladatokból és ezzel 

megismerkedni a hallgató társaimmal, ezzel üzenve nekik azt, hogy nyugodtan keressenek és 

bármilyen problémájuk van, bátram forduljanak hozzám segítségért. 

Első tapasztalataim 

Alelnöki tisztségbe lépésem óta több rendezvényt is megszerveztem és mindegyiket próbáltam a 

lehető legjobban kivitelezni. Több hallgatóval beszélgettem személyesen a tanulmányaikkal 

kapcsolatban és próbáltam segíteni, valamint motiválni őket. A közösség szervezés volt az egyik 
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legfontosabbnak tekintett feladatom, mert hiszem, hogy egy összetartó közösségben jobb élni és 

könnyebb tanulni. 

Tevékenységeim 

Az első tevékenységem HÖK küldöttként a gólya hét volt, ahol még kisebb feladataim voltak, de 

azoknak eleget tettem. Később nyíltnapok szervezése és koordinálása volt a feladatom, majd 

felvételi eljárásokban is részt vettem, mint hallgatói képviselet. Az első igazán nagy program a 

Gépész Szakest volt, melyet eleinte egyedül kezdtem el szervezni és csak később kaptam segítséget 

Szabó Ákostól a Szombathelyi Referenstől. A program megszervezése rengeteg időt vett igénybe -

és bár szerintem volt még rajta mit javítanunk - a hallgatóknál nagy sikert aratott, ami számomra 

elég. A hallgatóknak rendezett programok hatalmas motivációt adnak számomra arra, hogy 

továbbra is ugyan olyan lelkesedéssel folytassam a munkámat, mint ahogy elkezdtem azt. 

A jövő Szombathelyen 

Az előzetes terveim alapján szeretném az eddigi jó kapcsolatot ápolni és még jobban megerősíteni 

a Kar budapesti részével és esetlegesen közös programokkal színesíteni a mindennapokat. Mind 

ezek mellett nem szeretném elhanyagolni a jó kapcsolatot a többi helyi Karral sem, hiszen nem csak 

magunkon tudunk segíteni, hanem másokon is. A külföldi hallgatók sem szorulnak háttérbe, velük 

is ismerkedek és buzdítom őket arra, hogy bátran keressenek problémával és igényekkel egyaránt, 

hiszen nem szeretnénk őket sem kirekeszteni az egyetemi életből, mint ahogy senkit sem, erre való 

törekvéseimet az ISAC szombathelyi alelnökével, akivel egymást segítve végezzük a munkánkat. 

Végszó 

Tisztában vagyok vele, hogy egy hatalmas és fontos dologgal állok szemben, de úgy érzem és az 

elmúlt időszak is azt mutatja, hogy képes lennék hely állni továbbra is. Nem könnyű feladat kézben 

tartani egyszerre ennyi történést viszont hiszem, hogy továbbra is helyt tudok állni és el tudom 

végezni a feladataimat. 

Szombathely, 2025. március 24. 

 Felméri Norbert 

 


